
Trip.com: 

Offer details: Save up to 20% on Trip.com with your Mastercard! 

Redemption Method:  

• Simply download the trip.com app from the App Store or Google Play or visit 
trip.com ’s website and click on the Mastercard’s offer banner. You can also go 
directly to www.trip.com/mastercard  

• Click ‘Claim’ on the promo code that matches your card type 

• Book your flight or hotel and select the promo code form the ‘My Promo Codes’ 
section. 

• Your discount will be confirmed at checkout.  

Offer Prerequisite: This offer is valid only for Mastercard cards issued in the Middle East 
and Africa region. 

Exclusions/Inclusions/Subjectivity:  

• Promo code is redeemable up to 10 times per year per user 

• This offer is applicable only on one-way or round-trip full fare flights including taxes 
& booking fees. 

• The promo code excludes “flight+hotel” and “ticket+hotel” packages, pay-at-hotel 
bookings, and select hotels or room types, especially those from third-party sites.  

• There is no minimum booking value.  

• Promo codes are non-transferable and cannot be exchanged for cash or Trip Coins. 

• This promotion cannot be combined with any other promotions, offers, or 
discounts. 

• If a booking is cancelled, unpaid, or misses the payment window, the promo code 
may be reissued for use during the promotion period. 

• Offer details, Promo codes and caps (in local currencies) apply as displayed in the 
table below: 

https://apps.apple.com/us/app/trip-com-book-flights-hotels/id681752345
https://play.google.com/store/apps/details?id=ctrip.english&hl=en_IE
file:///C:/Users/e150010.MASTERCARD/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/3JMPDFCT/trip.com
http://www.trip.com/mastercard


Card 
type 

Offer 
details 

Promo 
code 

Discount cap in local 
currencies for UAE, 
KSA, Qatar, Oman, 
Bahrain and Kuwait 

Discount in 
USD for all 
other markets 

World 
Elite  

20% on 
Flights 
and 
Hotels 

MCTRIP20 AED, SAR and QAR: 300/ 
OMR and BHD: 30/ KWD: 
16 

USD: 80 

World 15% on 
Flights 
and 
Hotels 

MCTRIP15 AED, SAR and QAR: 200/ 
OMR and BHD: 20/ KWD: 
10 

USD: 55 

Platinum 10% on 
Flights 
and 
Hotels 

MCTRIP10 AED, SAR and QAR: 100/ 
OMR and BHD: 10/ KWD: 
8 

USD: 30 

 

• The promotion period extends from 15/04/2025 till 14/04/2026 for a travel period 
between 15/04/2025 to 14/04/2027. 

Product Eligibility:  

- Debit and Credit Platinum, World and World Elite™ Mastercard and Prepaid Platinum 
and World Mastercard. 

Market Eligibility: Eligible cards issued in the Middle East, Africa and Pakistan 

For all other Terms & Conditions, please visit www.trip.com/mastercard  

Costa Coffee Treats at Dubai Airport:  

Offer Details: Get up to 4 complimentary food and/or drink items in Costa Outlets in 
Dubai’s International Airport (DXB). 

Redemption Method: 

http://www.trip.com/mastercard


Step 1: Download the Mastercard Travel Pass app from Google Play or Apple Store and 
register your (Bank name) Mastercard card. 

Step 2: Enter the location of Dubai International Airport to locate the Costa Offer. 

Step 3: Click on the Costa logo to see the 7 Costa Location choices. 

Step 4: Click on the nearest outlet location to see the offer details, available items for 
redemption, and redemption instructions. You can see a list of available items included in 
the offer by clicking on the 'list' link.  

Step 5: After choosing your items and confirming your choice of food/beverage to Costa 
staff, you need to click the 'Redeem' button. You will then be asked to reaffirm your interest 
in accepting the offer. 

Step 6: Present the QR code and your boarding pass to Costa for item(s) redemption. 

Exclusions/Inclusions/Subjectivity 

This offer can be redeemed only through the Mastercard Travel Pass app or website. 

Cardholders can enjoy complimentary food and/or drink items prepared by the barista in 
eligible Costa outlets. 

The number of free items offered is based on the card type as below: 

- Consumer World Elite Mastercard®: Up to 4 items from a pre-determined food/ drink list 

- Consumer and Commercial World Mastercard®: Up to 2 items from a pre-determined 
food/ drink list 

- Consumer Platinum and Titanium, and Commercial Executive and Business Mastercard®: 
Up to 1 item from a pre-determined food/ drink list 

Cardholders can avail either the Costa offer or the airport lounge access, and not both at 
the same time. Once a Costa offer is availed, lounge access will be locked (for 2 hours) and 
vice versa. 

Cardholders must showcase their individual QR code and boarding pass to benefit from 
the offer. 

The offer is only available for Costa outlets located in Dubai’s International airport (DXB) 
after the departure security gate in terminals 1 and 3.  

Food and drink items will be served based on eligibility in the Travel Pass App and 
availability in the chosen stores. 



Product Eligibility: 

Consumer Debit and Credit: Titanium, Platinum, World, and World Elite Mastercard® cards 
where lounge benefit is applicable 

Consumer Prepaid: World Mastercard 

Commercial Credit: World Business, Executive Business, Business, Executive Corporate 
and World Corporate Mastercard 

Commercial Debit: World Business Mastercard 

Market Eligibility: The offer is eligible for Mastercard cards issued in the Middle East and 
Africa.  

Airport Lounges access 

Offer Details: Get complimentary airport lounge access using your Mastercard card. 

Redemption Method: Download the Mastercard Travel Pass app, register your Mastercard 
card and show the QR code by clicking “Access Lounge” from the “Members Access” page 
in the app, in order to gain lounge access. Access may also be validated by showing the 
Membership Number on your app. 

Offer Prerequisite: Cardholders need internet access/data connectivity to download and 
register into the Mastercard Travel Pass app. Once registered, cardholders can access the 
lounge online or offline. Each cardholder, primary and supplementary, should show their 
individual QR code to avoid guest charges. 

Exclusions/Inclusions/Subjectivity:The previous program leveraging the airport lounge 
network of LoungeKey/ Priority Pass will be discontinued. Access based on physical 
Mastercard card or Priority Pass card will no longer be accepted. The new program is 
powered by DragonPass and can be accessed through the Mastercard Travel Pass MEA 
app. 

Requirements for Kuwait, Qatar, UAE, Egypt, KSA, Iraq and Jordan:  

Please note that Mastercard cards issued in Kuwait, Qatar, UAE, Egypt, KSA, Iraq and 
Jordan* are required to make at least one international payment of minimum USD 1 (or 
local equivalent) to unlock complimentary access to airport lounge and/or airport dining 
offers. Each eligible payment unlocks complimentary airport lounge access or airport 
dining offers for a period of 3 calendar months as per the eligible annual number of visits 
highlighted below: 

 



 Kuwait and Qatar UAE Egypt KSA Iraq Jordan 

Requirements USD 1 minimum international spend 

Mastercard Titanium N/A N/A 2 airport lounge visits** per 

calendar year*** 

Mastercard Platinum 6 airport 

lounge visits or 

dining offers (where 

available) per 

calendar year*** 

4 airport 

lounge visits or 

dining offers 

(where available) 

per 

calendar year***  

8 airport lounge visits* per 
calendar year*** 

Mastercard World 12 airport 

lounge visits or 

dining offers (where 

available) per 

calendar year*** 

8 airport 

lounge visits or 

dining offers 

(where available) 

per 

calendar year*** 

20 airport lounge visits** per 

calendar year*** 

Mastercard World 

Elite 

no caps 14 airport 

lounge visits or 

dining offers 

(where available) 

per 

calendar year*** 

No caps 

 

*for Egypt, KSA, Iraq and Jordan the above terms are applicable as of first of August  

**from 1st of August 

**A calendar year is typically from January 1st to December 31st, but for 2025, it will be 
from April 1st till December 31st for Kuwait and Qatar, from May 1st till December 31st for 
UAE and from August 1st till December 31st for Egypt, KSA, Iraq and Jordan. 

Without the minimum international payment, the complimentary airport lounge or airport 
dining offer will be limited to 1 per year for Platinum and World Mastercard and to 2 per year 
for World Elite Mastercard until an international payment is made. If no international 
payment is made after the complimentary lounge visits or airport dining offers have been 
utilized, the benefit will be paused. An international payment of USD 1 (or local currency 
equivalent) reactivates access (after 72 hours) for 3 months, or the cardholder can gain 
access to the airport lounge by making a payment of USD 32 through the Mastercard Travel 
Pass app directly. 



Please review the T&Cs specific for this requirement here: 
https://www.mastercard.com/marketingcenter/portal/content/f3be  

Product Eligibility: Debit and Credit:  Titanium, Platinum, World and World Elite™ 
Mastercard® cards issued in the Middle East and Africa. 

DragonPass Terms and conditions apply. 

Careem 

Offer Details: Use your Mastercard on Careem App to get complimentary rides yearly.: 

- World Elite Mastercard: up to 6 complimentary airport rides per year 
- World Mastercard: up to 2 complimentary airport rides per year 

Redemption Method: 

1. Download the Careem app from the App Store or Google Play Store. 
2. Use your eligible Mastercard card for the payment. 
3. Select your ride “to” or “from” the airport. 
4. Simply enter the relevant promo code when booking to enable your complimentary 

airport ride.  

Please refer to detailed terms & conditions for country-specific promo codes 

Offer Prerequisite:  

The discount is exclusive to Mastercard cardholders.  

Exclusions/Inclusions/Subjectivity:  

World Elite Mastercard cards issued in the UAE get 4 complimentary airport rides/year 
whereas World Mastercard cards issued in the UAE get 1 complimentary airport rides/year 

Use an eligible Mastercard as your payment method. 

Get 2 complimentary airport rides per year with your World Mastercard and 6 
complimentary airport rides per year with your World Elite Mastercard.  

Use the relevant promo code according to the below table: 

Country UAE KSA Bahrain Egypt Jordan Kuwait Morocco Pakista
n 

Iraq 

Cap USD 
23 USD 23 USD 14 USD 23 USD 39 USD 14 USD 31 USD 12 USD 12 

https://www.mastercard.com/marketingcenter/portal/content/f3be
https://apps.apple.com/us/app/careem-ride-delivery-pay/id592978487
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.careem.acma&hl=tr&gl=US&pli=1


World 
Promoc

ode 

MAU
AE2 

MAKSA
2 

MABAH
2 

MAEGP
2 

MAJOR2 MAKU
W2 

MAMOR
2 

MAPAK2 
MAIRAQ2 

World 
Elite Pro
mocode 

MAU
AE6 

MAKSA
6 

MABAH
6 

MAEGP
6 MAJOR6 MAKU

W6 
MAMOR

6 MAPAK6 
MAIRAQ6 

 

The Promo Code does not apply when you pay with Apple Pay. 

The discount is available when the customer books trips on all car types, except Hala Taxi.  

Product Eligibility:  

Debit and Credit: World, World Elite™ Mastercard 

Prepaid: World Mastercard® 

Market Eligibility: The offer is eligible for cards issued in UAE, KSA, Egypt, Bahrain, Jordan, 
Kuwait, Pakistan, Iraq and Morocco. 

Destinations: 

UAE, KSA, Egypt, Bahrain, Jordan, Kuwait, Pakistan, Iraq and Morocco.  

*Careem terms and conditions apply. 

Arabic:  

Tip.com 

 باستخدام بطاقة ماستركارد الخاصة بك! Trip.com% على 20وفرّ حتى تفاصيل العرض:  ➢

 طريقة الاسترداد:   ➢

  trip.comأو تفضّل بزيارة موقع    Google Playأو  App Storeمن متجر   trip.comبادر بتنزيل تطبيق  •

الإلكتروني وانقر على شعار عرض ماستركارد. يمكنك أيضاً الانتقال مباشرةً إلى 

www.trip.com/mastercard  

 مطالبة( الخاص بالرمز الترويجي المطابق لنوع بطاقتك ) Claimانقر على زر  •

 أكوادي الترويجية(. ) My Promo Codesاحجز رحلتك الجوية أو فندقك وحدد الرمز الترويجي من قسم  •

 سيتم تأكيد الخصم عند إتمام السداد.  •

 يسري هذا العرض على بطاقات ماستركارد الصادرة في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا فقط. شروط العرض:  ➢

 الحالات المُستثناة/المشمولة/الشروط:   ➢

https://apps.apple.com/us/app/trip-com-book-flights-hotels/id681752345
https://play.google.com/store/apps/details?id=ctrip.english&hl=en_IE
trip.com
http://www.trip.com/mastercard


 مستخدم  لكل السنة في   مرات 10 حتى  الترويجي العرض  رمز استرداد  يمكن•  •

يسري هذا العرض فقط على رحلات الاتجاه الواحد أو الذهاب والعودة بأسعار التذكرة الكاملة بما في ذلك الضرائب   •

 ورسوم الحجز.

يسُتثنى من الرمز الترويجي باقات "الرحلة الجوية+الفندق" و"التذكرة+الفندق"، وحجوزات الدفع في الفندق، وفنادق  •

 أو أنواع غرف محددة، وخاصةً تلك التابعة لمواقع خارجية.  

 لا يوجد حد أدنى لقيمة الحجز.  •

 . Trip Coinsاستبدالها بقيمة نقدية أو بعملات  لا يمكن نقل ملكية الرموز الترويجية لشخص آخر ولا يمكن  •

 لا يمكن استخدام هذا العرض الترويجي مع أي عروض ترويجية أو عروض أو خصومات أخرى.  •

في حالة إلغاء حجز أو عدم سداد قيمته أو تجاوز مهلة الدفع، فقد تتم إعادة إصدار الرمز الترويجي لاستخدامه خلال  •

 فترة العرض الترويجي. 

تطُبَّق تفاصيل العرض والرموز الترويجية والحدود القصوى )بالعملات المحلية( وفقاً لما هو معروض في الجدول  •

 أدناه: 

نوع 

 البطاقة
تفاصيل 

 العرض 
الرمز  

 الترويجي 
الحد الأقصى للخصم بالعملات  

المحلية للإمارات والسعودية وقطر  

 وعُمان والبحرين والكويت 

الخصم بالدولار  

الأمريكي لجميع 

 الأسواق الأخرى

وورلد  

 إيليت 
% على  20

الرحلات  

الجوية 

 والفنادق 

MCTRIP20  الدرهم الإماراتي والريال السعودي

/ الريال العماني  300والريال القطري: 

/ الدينار  30والدينار البحريني: 

 16الكويتي: 

الدولار الأمريكي:  

80 

% على  15 وورلد 

الرحلات  

الجوية 

 والفنادق 

MCTRIP15  الدرهم الإماراتي والريال السعودي

/ الريال العماني  200والريال القطري: 

/ الدينار  20والدينار البحريني: 

 10الكويتي: 

الدولار الأمريكي:  

55 

% على  10 بلاتينوم 

الرحلات  

الجوية 

 والفنادق 

MCTRIP10  الدرهم الإماراتي والريال السعودي

/ الريال العماني  100والريال القطري: 

/ الدينار  10والدينار البحريني: 

 8الكويتي: 

الدولار الأمريكي:  

30 

 

مع إمكانية السفر في الفترة ما بين   2026/ 14/04إلى  15/04/2025العرض الترويجي من تمتد فترة  •

 . 2027/ 14/04إلى   15/04/2025



 أهلية المنتجات:  ➢

ماستركارد، وبطاقات الدفع المسبق: بلاتينوم   ™بطاقات الخصم والائتمان: بلاتينوم، ووورلد، ووورلد إيليت -

 ووورلد ماستركارد.

 البطاقات المُؤهَّلة الصادرة في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا وباكستان. أهلية الأسواق:  ➢

  www.trip.com/mastercardللتعرّف على جميع الشروط والأحكام الأخرى، يرُجى زيارة  

 :دبي مطار في كوفي كوستا عروض

 .الدولي دبي بمطار كوستا فروع  في مجانية مشروبات أو/و طعام أصناف 4 إلى يصل ما على احصل: العرض تفاصيل

 

 :الاسترداد طريقة

( البنك اسم) ماستركارد  بطاقة وسجّل آبل، متجر أو بلاي جوجل متجر من باس ترافل ماستركارد  تطبيق نزّل: 1 الخطوة

 .بك الخاصة

 .كوستا عرض على للعثور  الدولي دبي مطار موقع أدخل: 2 الخطوة

 .السبعة كوستا مواقع خيارات  على للاطلاع كوستا شعار على انقر: 3 الخطوة

 يمكنك. الاسترداد  وتعليمات للاسترداد، المتاحة والأصناف العرض، تفاصيل على للاطلاع  فرع أقرب على انقر: 4 الخطوة

 ."القائمة" رابط على بالنقر العرض في  المشمولة المتاحة بالأصناف قائمة على الاطلاع

 بعد  منك سيطُلب". استرداد " زر على انقر كوستا، لموظفي المشروب/للطعام اختيارك وتأكيد  أصنافك اختيار بعد : 5 الخطوة

  .العرض قبول في رغبتك تأكيد  ذلك

 .المنتجات/المنتج قيمة لاسترداد  كوستا إلى الطائرة صعود  وبطاقة (QR) السريعة الاستجابة رمز قدمّ: 6 الخطوة

 

 الذاتية/الشمول/الاستثناءات

 .الإلكتروني باس ترافل ماستركارد  موقع أو تطبيق خلال من إلا العرض هذا استرداد يمُكن لا

 .المؤهلة كوستا فروع في القهوة مُعدّ  يحُضّرها مجانية  ومشروبات بمأكولات الاستمتاع البطاقات لحاملي يمُكن

 :أدناه موضح هو كما البطاقة، نوع على المُقدمّة المجانية المنتجات عدد  يعتمد 

 مُسبقاً  مُحددة  مشروبات/طعام قائمة من منتجات 4 حتى: ®ماستركارد  إليت وورلد  بطاقة -

 مُسبقاً  مُحددة  مشروبات/طعام قائمة من منتجين  حتى: والتجاريين للمستهلكين ®ماستركارد  وورلد  بطاقة -

  مشروبات/طعام قائمة من واحد  منتج حتى: ®ماستركارد  بيزنس آند  إكزكيوتيف كوميرشال وبطاقة وتيتانيوم، بلاتينيوم  بطاقة -

 مُسبقاً مُحددة

 

http://www.trip.com/mastercard


 من  الاستفادة بمجرد . نفسه الوقت في كليهما وليس المطار، صالة دخول أو كوستا عرض من الاستفادة البطاقات لحاملي يمُكن

  الاستجابة رمز إبراز البطاقات حاملي على يجب. صحيح  والعكس( ساعتين لمدة) الصالة  دخول قفل سيتم  كوستا، عرض

 .العرض من للاستفادة الطائرة إلى  الصعود  وبطاقة (QR) السريعة

 .3و 1 المبنيين في المغادرة أمن بوابة بعد  (DXB) الدولي دبي مطار في الكائنة كوستا فروع في  فقط متاح العرض هذا

 .المختارة المتاجر في وتوافرها Travel Pass تطبيق استخدام أهلية على بناءً  والمشروبات المأكولات تقديم سيتم

 :الأهلية شروط

 .الصالات مزايا عليها تنطبق التي ®ماستركارد  إيليت وورلد  وورلد، بلاتينيوم، تيتانيوم، بطاقات:  والائتمان الخصم بطاقات

 .ماستركارد  وورلد :  المسبق الدفع بطاقات

 كوربوريت وورلد  كوربوريت، إكسيكيوتيف بيزنس، بيزنس، إكسيكيوتيف بيزنس، وورلد : التجارية الائتمانية البطاقات

 .ماستركارد 

 .ماستركارد   بيزنس وورلد : التجاري الخصم

 

 .وأفريقيا الأوسط الشرق منطقة في الصادرة ماستركارد  بطاقات على العرض هذا يسري: الأهلية شروط

 المطارات صالات الى  دخول

 .ماستركارد  بطاقة باستخدام المطارات صالات إلى مجاني دخول على احصل: العرض تفاصيل

 السريعة الاستجابة رمز وأظهر بك، الخاصة ماستركارد  بطاقة وسجّل باس،  ترافل ماستركارد  تطبيق حمّل: الاسترداد طريقة

(QR )من التحقق أيضًا يمكن. الصالة إلى  للدخول التطبيق، في" الأعضاء  دخول"  صفحة من" الصالة دخول" على بالنقر 

 . التطبيق في العضوية رقم بإظهار الدخول

  بعد . فيه والتسجيل باس ترافل ماستركارد  تطبيق لتنزيل بيانات/بالإنترنت  اتصال إلى البطاقات حاملو يحتاج: العرض متطلبات

 كان سواءً  بطاقة، حامل كل على يجب. اتصال بدون أو الإنترنت عبر الصالة إلى الدخول البطاقات لحاملي يمكن التسجيل،

 .الضيوف رسوم لتجنب به الخاص السريعة الاستجابة رمز إظهار إضافياً،  أو أساسياً

 LoungeKey/Priority المطارات صالات شبكة على يعتمد  الذي السابق البرنامج  إيقاف سيتم: الذاتية/الشمول/الاستثناءات
Pass .بطاقة أو فعلية ماستركارد  بطاقة باستخدام الدخول يقُبل لن Priority Pass .من مدعوم الجديد  البرنامج 

DragonPass الكويت،  متطلبات. وأفريقيا  الأوسط الشرق باس ترافل ماستركارد  تطبيق  خلال من إليه الوصول ويمكن 

 :والأردن العراق، السعودية، العربية المملكة مصر، المتحدة،  العربية  الإمارات قطر،

 السعودية،  العربية المملكة مصر،  المتحدة، العربية  الإمارات قطر، الكويت، في الصادرة ماستركارد  بطاقات أن العلم يرجى

 للاستفادة( المحلية  بالعملة يعادله ما أو) واحد  أمريكي دولار  بقيمة الأقل على  واحد  دولي مبلغ دفع تتطلب* والأردن العراق،

  دخول من الاستفادة مؤهلة دفعة كل تتيح. المطارات في الطعام تناول عروض أو/و المطارات صالات إلى مجاني دخول من

  المؤهلة السنوية الزيارات لعدد  وفقاً تقويمية، أشهر 3 لمدة المطارات في الطعام تناول وعروض المطارات صالات إلى مجاني

 : أدناه  الموضح



 

 من الأول  من اعتبارًا  أعلاه  المذكورة الشروط تطُبق والأردن،  والعراق، السعودية، العربية والمملكة لمصر، بالنسبة*

 . أغسطس

 أغسطس  من  الأول من**

  الأول من ستكون ،٢٠٢٥ عام  في ولكن ديسمبر، من والثلاثين الحادي إلى يناير من الأول من التقويمية السنة تكون  ما عادةً **

 للإمارات ديسمبر من والثلاثين الحادي إلى مايو من الأول ومن وقطر، للكويت، ديسمبر من  والثلاثين الحادي إلى أبريل من

  والعراق،  السعودية، العربية والمملكة لمصر، ديسمبر من والثلاثين الحادي إلى  أغسطس  من الأول ومن المتحدة،  العربية

 . والأردن

 

  سنوياً واحد  عرض على المطار في الطعام تناول أو المجانية المطار صالة عرض سيقتصر الدولي، للدفع أدنى  حد  بدون

  حال في. دولية دفعة إجراء يتم  حتى ماستركارد، إليت وورلد  لبطاقات سنوياً وعرضين ماستركارد، وورلد  بلاتينيوم لبطاقات

.  مؤقتاً الميزة إيقاف سيتم المطار، في الطعام تناول أو المجانية الصالة زيارة عروض استخدام بعد  دولية دفعة أي إجراء عدم

  أو أشهر، ٣  لمدة( ساعة ٧٢  بعد ) الدخول إمكانية( المحلية بالعملة يعادله ما أو ) واحد  أمريكي دولار بقيمة الدولي الدفع يفُعلّ

 .باس ترافل ماستركارد  تطبيق  عبر مباشرةً  أمريكياً  دولارًا ٣٢  دفع طريق عن  المطار صالة إلى الدخول البطاقة لحامل يمكن

: هنا المطلب بهذا الخاصة والأحكام الشروط مراجعة يرجى

https://www.mastercard.com/marketingcenter/portal/content/f3be 

 

  الأوسط الشرق في الصادرة ™إيليت  وورلد  وورلد، بلاتينيوم، تيتانيوم، ®ماستركارد  بطاقات: والائتمان الخصم: المنتج أهلية

 . وأفريقيا

الامارات العربية  كويت وقطر 
 المتحدة 

المملكة  مصر 
العربية 
 السعودية

  الاردن العراق

 المتطلبات دولار أمريكي  1الحد الأدنى للإنفاق الدولي هو 

 ماستركارد تيتانيوم ***زيارتان لصالة المطار** لكل سنة تقويمية غير متوفر  غير متوفر 

زيارات لصالة المطار   6
أو عروض لتناول الطعام 

)حيثما تتوفر( في السنة 
 التقويمية*** 

زيارات لصالة  4
المطار أو عروض 

لتناول الطعام )حيثما 
تتوفر( في السنة 

  التقويمية***

 ماستركارد بلاتينيوم زيارات لصالة المطار* لكل سنة تقويمية*** 8
 

إلى صالة  زيارة 12
المطار أو عروض تناول 
الطعام )حيثما تتوفر( في 

 السنة التقويمية***

زيارات إلى صالة  8
المطار أو عروض 

تناول الطعام )حيثما 
تتوفر( في السنة 

 التقويمية*** 

 ماستركارد وورلد  زيارة لصالة المطار** لكل سنة تقويمية*** 20
 

زيارات إلى صالة  14 لا يوجد حدّ أقصى
المطار أو عروض 

تناول الطعام )حيثما 
تتوفر( في السنة 

 التقويمية*** 

 ماستركارد وورلد إيليت  لا يوجد حدّ أقصى



 

 .باس دراغون وأحكام شروط تطُبق

Careem:  

 لتحصل على رحلات مجانية سنوياًّ:  Careemاستخدم بطاقة ماستركارد الخاصة بك على تطبيق  تفاصيل العرض:

 رحلات مجانية من والى المطار سنوياً 6 حتى بطاقة وورلد إليت ماستركارد:  -

 رحلتان مجانيتان من والى المطار سنوياً حتى وورلد ماستركارد:  -

 طريقة الاسترداد: 

 .Google Play Storeأو  App Storeمن  Careem. قم بتنزيل تطبيق 1

 . استخدم بطاقتك ماستركارد المؤهلة للدفع.2

 . حدد ما اذا كانت رحلتك "إلى" أو "من" المطار.3

 . ادخل الكود ذي الصلة عند الحجز للحصول على رحلتك المجانية من او إلى المطار.4

 الرجوع إلى الشروط والأحكام التفصيلية للرموز الترويجية الخاصة بكل بلدالرجاء 

 شرط العرض: 

 الخصم حصري لحاملي بطاقات ماستركارد. 

   الاستثناءات / المشمولات / المعايير الذاتية:

رحلات مجانية إلى   4الصادرة في الإمارات العربية المتحدة تحصل على  World Elite Mastercardبطاقات 

الصادرة في الإمارات العربية المتحدة تحصل على رحلة مجانية   World Mastercardالمطار سنوياً، بينما بطاقات 

 واحدة إلى المطار سنوياً 

 استخدم بطاقة ماستركارد المؤهلة كطريقة الدفع الخاصة بك.

رحلات   6الخاصة بك و  World Mastercardاحصل على رحلتين مجانيتين من والى المطار سنوياً باستخدام بطاقة 

 الخاصة بك. World Elite Mastercardمجانية من وإلى المطار سنوياً باستخدام بطاقة  

 استخدم الرمز الترويجي ذي الصلة وفقاً للجدول أدناه:

 البلد الإمارات السعودية البحرين مصر الأردن الكويت  المغرب باكستان العراق
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https://apps.apple.com/us/app/careem-ride-delivery-pay/id592978487
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.careem.acma&hl=tr&gl=US&pli=1
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 ". Apple Payلا يسري هذا العرض عند الدفع عبر "

 ينطبق العرض على جميع أنواع المركبات باستثناء هلا تاكسي.

 

 وورلد، ووورلد إيليت من ماستركارد. بطاقات الخصم المباشر والائتمان:   معايير الأهلية الخاصة بالمنتج:

 ووورلد من ماستركارد. الدفع المسبق: بطاقات 

يسري العرض على بطاقات ماستركارد الصادرة في الكويت والمغرب والإمارات العربية   معايير الأهلية الخاصة بالسوق: 

 والعراق  المتحدة والمملكة العربية السعودية ومصر والبحرين والأردن وباكستان

 حتى نهاية العام وما بعده فترة الصلاحية: 

 تطبق شروط وأحكام كريم.  *

 


